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Bývalý viceprezident spoločnosti Pfizer Dr. Michael Yeadon povedal: „Som si dobre vedomý globálnych

zločinov proti ľudskosti, ktoré sú páchané na veľkej časti svetovej populácie… Cítim veľký strach, ale

neodrádza ma od toho, aby som poskytol odborné svedectvo… Myslím, že vás zabijú pomocou tejto

metódy…“

Dr. Michael Yeadon

zdroj: youtube.com

Nie je všetko zlato, čo sa blyští alebo nie je vakcína ako vakcína

Už ste sa zamysleli nad tým, ako by bolo možné celosvetovo docieliť masové vyľudňovanie a ešte na tom

zarobiť (okrem možnosti celosvetovej vojny?). Poviete si, prirodzene, že nie, nie ste deviant, ale čo

„schwabovskí“ globalisti, presvedčení, že pre prežitie ľudskej rasy a planéty je nutné zredukovať jej

populáciu na jednu miliardu?

Podľa bývalého viceprezidenta a výskumníka spoločnosti Pfizer, Dr. Michaela Yeadona, zločinci teraz

využívajú molekulárnu biológiu. A ľudia, ktorí im zo ziskustivosti alebo zo strachu sú a budú nápomocní,

budú opakovať to, čo kati: „Nestaral som sa, iba som plnil rozkazy“. Hitler, Stalin a Mao Cetung spôsobili

obrovské zlo, no nezabudnime, že ich režimy fungovali pomocou tisícov prisluhovačov a miliónov

podrobených. Fakt je, že okolo nás sú ľudia, ktorí sú rovnako zlí a ktorých šialená túžba po moci spôsobí

záhubu mnohých.

Lenže sme sa už dostali na vyššiu a sofistikovanejšiu úroveň. Už sa nemusí strieľať do tváre. Ako inak

docieliť, aby ste spolupracovali na vlastnom zničení? Buď musíte byť presvedčení, že vám pomáham, alebo

že nemáte inú možnosť, ako poslúchať, ale tá prvá varianta je lepšia, lebo vaša ochota spolupracovať, je

väčšia. Realitu zbadáte buď neskoro alebo vôbec a ešte je tu možnosť, že bude tak strašná, že ju odmietnete

vnímať, pretože lož bude neustále opakovaná a vy nebudete chcieť pripustiť, že toto je tá realita, o ktorej ste

sprvoti tvrdili, že je vymyslenou konšpiráciou.
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Čo vyhlásil bývalý viceprezident spoločnosti Pfizer, ktorý strávil 32 rokov v odbore výskumu nových liekov a

ktorý z etických a morálnych dôvodov odišiel z farmaceutického giganta s najvyššou výskumnou pozíciou o

tzv. novodobých génových vakcínach?

– Je úplne možné, že očkovacie kampane budú použité na masívne vyľudňovanie. Myslím, že vás zabijú

pomocou tejto metódy.“

Zaoberal sa „preukázateľne falošnou“ propagandou vlád v reakcii na Covid-19 vrátane tej silnej možnosti,

že máme do činenia so „sprisahaním“, ktoré by mohlo viesť k rozsiahlejším obetiam ako vo vojnách 20.

storočia. Upozornil na cenzúru pravdy.

Prečo opustil tak závratnú kariéru?

– Za posledný rok som si uvedomil, že moja vláda a jej poradcovia klamú ľuďom do očí úplne o všetkom.

Absurdná bola i myšlienka asymptomatického prenosu bez príznakov, pričom ste mohli byť zdrojom vírusu.

Všetko to bola lož.“

Dr. Michael Yeadon

zdroj: youtube.com

Naozaj boli do tejto konšpirácie vrhnuté toľké vlády?

Michael hovorí, že niet pochýb o tom, že veľmi významní ľudia na celom svete buď plánovali využiť

pandémiu, alebo ju vytvorili. Dôvod, prečo to musí byť pravda, je ten, že desiatky a desiatky vlád – všetky

opakovali tie isté lži a robili tie isté neefektívne hlúpe veci, ktoré preukázateľne stáli ľudí ich životy.

Čo mala docieliť táto vopred naplánovaná pandémia, spustená umelo vytvoreným vírusom a ešte horším

riešením na ňu, tzv. „experimentálnou vakcínou“?

Stále sú tu snahy, aby každý človek dostal vakcínu. Keď sa každý jednotlivec tomu podvolí, dostanete

jedinečný digitálny identifikátor, ktorým jedinec bude včlenený do centrálnej databázy, čo umožní totálnu

kontrolu, obmedzenie všetkých privilégií a manipuláciu s každým neposlušným jedincom. Iba pomocou

aplikácie budete môcť vykonať akúkoľvek transakciu. Pri zavedení tohto naplánovaného systému hrozí, že v

budúcnosti by ste nemohli opustiť svoj dom bez príslušného privilégia vo vašej aplikácii. Pripadá vám to ako

sci-fi? V tom prípade si spomeňme, že je to presne taký systém, ako to už úspešne zaviedli pomocou

systému sociálnych kreditov Číňania.

Prečo si propagandisti platia médiá a denníky, ktoré nikto nečíta, a prečo sú pre nich tak nevyhnutné? A čo

sa chystajú urobiť s tzv. dezinformačnými denníkmi, ochotnými priniesť aj pohľad z druhej strany a

poskytnúť priestor skutočným odborníkom typu Lakota, či Weis?



V Spojených štátoch už sú pripravené návrhy zákonov, ktorými vám zabránia vyjadrovať sa hoci aj pravdivo

k veciam, ktoré sú ohrozením pre vládu a môžu priniesť destabilizáciu. Dokonca silnie tlak na zrušenie

prvého dodatku ústavy s odôvodnením, že tá vznikala, keď nejestvoval internet. Bye-bye „dezinfo“ scéna,

avšak v skutočnosti informačná scéna. V Macronovom Francúzsku sa nesmiete voči mRNA vakcínam

kriticky ani vyjadriť, inak si koledujete o pokutu do výšky 45 000 eur alebo odňatie slobody so sadzbou do

troch rokov. Táto novela zákona si vyslúžila prezývku „Pfizer“ novela.

Ilustračný obrázok, zdroj: pexels.com/Maksim Goncharenok

Podľa Svetovej zdravotníckej organizácie je nutná príprava na ďalšiu pandémiu

Yeadon vysvetlil, že bude celkom jednoduché upraviť génové vakcíny a urýchliť vývoj. Biotechnológia

poskytuje neobmedzené spôsoby ako zabiť miliardy ľudí. Napríklad, ak by ste do vakcíny chceli zaviesť

charakteristiku, ktorá by mohla byť smrteľná, je to uskutočniteľné napríklad tak, že poviete „dajme to do

nejakého génu, ktorý spôsobí poškodenie pečene alebo srdca počas dvanásťmesačného obdobia“.

– Môže to byť niečo, čo spôsobí normálnu patológiu, normálnu chorobu. To by som urobil, keby som sa

chcel zbaviť 90 alebo 95 % svetovej populácie. A myslím si, že to je to, čo robia.“

A ak nebudete chcieť stratiť výrazne obmedzený voľný pohyb, len čo vám príde správa s odkazom, aby ste

absolvovali ďalšiu dávku, pretože za štyri týždne vám vyprchajú vaše privilégia, budete nútení podrobiť sa

doplnkovej vakcíne.

A tu je skutočne tá strašidelná časť, globálni regulátori liekov, ako je FDA, japonská agentúra pre lieky a

Európska agentúra pre lieky sa dali dokopy a oznámili…, keďže doplnkové vakcíny sa budú považovať za

podobné tým, ktoré sme už schválili na núdzové použitie, nebudeme od farmaceutických spoločností

vyžadovať vykonanie akýchkoľvek klinických štúdií bezpečnosti. Takže nové vakcíny sa už nemusia

kontrolovať prísnymi testami. Budeme im jednoducho veriť. Veď sú to etickí ľudia, viď Bill Gates, nie?

„Masové vyľudňovanie“ zostáva logickým výsledkom

Tak si to predstavme, kým ešte môžeme, pretože podľa Klausa Schwaba zo Svetového ekonomického fóra

(WEF) budú mať ľudia v blízkej budúcnosti v hlave umiestnené čipy a tie budú kontrolovať naše cítenie a

možno i predstavivosť. Dr. Yeadon: „Mohli by ste vymyslieť príbeh, ktorý je o víruse, ktorý rýchlo mutuje a

preto musíte mať množstvo opakujúcich sa očkovaní.“ Aj keď sa ukáže, že očkovania vírusu nezabránia,

môžete neustále tvrdiť cez médiá a dobre zaplatených odborníkov, že nič iné neostáva a uistíte sa, že nikto

nemôže počuť pravdu cenzúrou alternatívnych zdrojov. Potom budú ľudia podlomení strachom a zúfalstvom

pripravení nasledovať vaše riešenie.



– Takže tu je odpoveď na to, ako uskutočniť „masové vyľudňovanie“. Myslím si, že je celkom možné, že sa to

použije na rozsiahle vyľudňovanie,“ povedal Dr Mike Yeadon, bývalý viceprezident a vedúci vedecký

pracovník spoločnosti Pfizer.

– Veľmi sa obávam…, že cesta bude použitá na masovú depopuláciu, pretože mi nenapadá žiadne neškodné

vysvetlenie.“

Eugenici sa chopili mocenských pák. Ľudia sa nevedia vysporiadať s touto úrovňou zla, ale Sovieti, Hitler,

Mao Cetung ukazujú jeho možnosť.

Pri tejto príležitosti spomeňme výrok pápeža Jána Pavla II.: „Tretie tisícročie alebo bude kresťanské alebo

nebude.“ Ale pozor, nebude stačiť iba predstierané kresťanstvo typu KDH, ktorému už ani nerobí problém

spájať sa so stranami, ktoré podporujú potraty a iné zvrhlosti. „Podporíme progresívneho Korčoka“, aj keď

verejne zastáva genocídne riešenia typu podpory homosexuálnych zväzkov a stále sa pokrytecky budeme

nazývať kresťania. Liberálni kresťania sú najväčšími nepriateľmi kresťanstva – to vyhlásil už pápež Pius IX.

Teraz nás nezachráni nič, len Pravda. Potrebujeme Pravdu. Potrebujeme Boha, A potrebujeme sa kajať.

Ako vraví Dr. Yeadon: „Teraz svet potrebuje Boha viac ako kedykoľvek od II. svetovej vojny.“

Ilustračný obrázok, vakcína proti Covidu-19

zdroj: flickr.com/public domain

A na záver ešte uvediem niekoľko známych výrokov Dr. Yeadona z rozhovoru poskytnutého počas

koronakrízy americkému portálu Frontline Doctors (frontline.news):

– Je úplne jasné, že úrady sú naklonené smerom, ktorý povedie k podávaniu „vakcín“ čo najväčšiemu počtu

obyvateľov. Je to šialenstvo, pretože aj keby boli tieto látky legitímne, ochranu potrebujú len tí, ktorí majú

výrazne zvýšené riziko úmrtia na vírus. V týchto ľuďoch môže byť dokonca argument, že riziká sa oplatí

znášať. Ale ostatní ľudia, tým v dobrej kondícii, zdravým je úplne neetické podávať niečo nové a čo má

potenciál nežiaducich účinkov. Dokonca majú v úmysle zahrnúť do siete aj neplnoleté deti a prípadne

bábätká, a to je to, čo interpretujem ako zločin. Neexistuje na to žiadne lekárske odôvodnenie. S vedomím

toho, že dizajn týchto „vakcín“ vedie v telách príjemcov k expresii spike proteínu, ktorý má sám o sebe

nepriaznivé biologické účinky, ktoré sú u niektorých ľudí škodlivé (iniciovanie zrážania krvi a aktivácia

imunitného „doplnkového systému“), som odhodlaný poukázať na to, že tí, ktorí nie sú ohrození týmto

vírusom, by nemali byť vystavení riziku nežiaducich účinkov týchto látok.“

– Donedávna som si veľmi vážil globálne regulačné orgány pre lieky. Keď som bol v spoločnosti Pfizer a

neskôr generálnym riaditeľom oddelenia biotechnológie, ktoré som založil, s úctou sme spolupracovali s



FDA, EMA a UK MHRA.“

– Nedávno som si všimol, že Nadácia Billa a Melindy Gatesových (BMGF) poskytla grant Agentúre pre

reguláciu liekov a zdravotníckych produktov. Takže tu je príklad, keď má regulačný orgán konflikt záujmov.

Myslím si, že veľké peniaze farmaceutického priemyslu plus hotovosť z BMGF vytvárajú prostredie, kde

povedať nie jednoducho nie je pre regulátora možnosťou.“

– Európska lieková agentúra pri preverovaní vakcíny Pfizer nevyžadovala určité veci, ktoré sú uvedené v

„hackovaní“ ich súborov. Takže už neverím, že regulačné orgány sú schopné nás chrániť. Schválenie je preto

bezvýznamné.“

– Nedávno sme im súkromne napísali a varovali pred krvnými zrazeninami, ignorovali nás. Keď sme vyšli s

naším listom na verejnosť, boli sme úplne cenzurovaní. O niekoľko dní neskôr viac ako desať krajín prerušilo

používanie vakcíny s odvolaním sa na krvné zrazeniny.

– Prosím, varujte každého človeka, aby sa nepribližoval k posilňovacím dávkam vakcín. Keďže nie sú

potrebné, no vyrábajú sa a regulačné orgány zostali bokom (žiadne bezpečnostné testy), môžem len usúdiť,

že budú použité na nekalé účely. Napríklad, ak by si niekto v najbližších rokoch želal ublížiť alebo zabiť

významnú časť svetovej populácie, systémy, ktoré sa práve zavádzajú, to umožnia. Mám za to, že je úplne

možné, že sa to použije na masívne vyľudňovanie.“
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